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CONSIDERAT 
VEDETĂ .. 

Se polite apune el popular"-tea lul Ştefan Binlci Jr. es1e 
aceea a unei veritabile vedete aflate In plini ucenslune. 
Abeolvent•I I.A. T.C., promoJia 1 910, clasa prof. lon Colar, 
Ştefan Binlci jr. M remarcă In apec:tacolele de 
abeolvenJI de la Studioul "Casandra•, unde joaci Al
gemem din Buni seara, domnule Wllde (Cadrllu� de Eugen 
Mlrea ti H. Millneanu, Nae Olrlrnea din O' ale carnavalului 
de caragiale. 
A jucat rolul principal din ..;ta filmelor lui Nicolae Corjos: 
Liceenii, Extemporal la dirigentie, Liceenii Rock and Roll -
polite cel mal mare succes de cad al filmului romAnesc 
de dupi decembrie '89. La televiziune a apirut pentru 
prima dati In 1 984, Interpretind rolul OuriJi din Mrlalul 
Eroii nu au· vfrstl; regiZIIt de Mihai Constantinescu, dupi 
care a Jucat In filmul O cilitorle de neuitat rolul Ion, film 

. Inel nedltuzat pe poet, reg!Dţ de Oeo SalzMcu. Tot pe 
micul ecran a putut fi vizut In emisiuni pentru copil, 
varletiJI fi teatru tv: lnvltalie la castel In regla lui Cornel 
Todea fi Cadrllul In regla lui Ion Co)ar. A apirut In trei 
spectacole-cabaret televizate, reaiiZIIte de Octavian 
Sava, avind-o ca parteneri pe Emllla Popeecu. 
In prezent es1e actor al Teatrului Bulandra, unde joacă 

rolul Persant din pleN Merlin de Tankred Dom In regla 
Citillnel Buzolanu ti rolul principal Melchlor O.bor,dln 
Deşteptarea primăverii de Frank Wedeklnd In regla lui 
Uvlu Clulel. 

O Sonoritatea numelui scenic Ştefan Binici a avut vreo in
fluenti asupra personalitAtii tale artistice ? 

• Sigur el am fost mal UfO' retinut fi recunoScut de pu
blic. FIInd un nume consacrat, mi-a adus deci popu
lar"-tea mal UfOr, dar ftiu el datoria mea es1e si-1 tac 
cinste ti si-1 duc mal departe. 

O Daci ai avea posibilitatea si optezi intre teatru şi film, ce ai 
alege ? 

• E greu de spus. Cind am de filmat foarte mult, cum s-a 
Intimplat la Oeo Salznc:u, Imi doresc teatrul, simt 
nevoia si fiu pe sceni, Iar In perioadele In care nu fac 
film adeeeorl tinjesc dupi fllmirl. Pirerea mea dHpre 
actorul anilor '90 Hte că trebuie si ttle si abordeze orice 
gen artistle. Trebuie si apari tl la noi actorul total. 

O Din toată activitatea artistică de pînă acum ce �-a adus cele 
mai mari satisfactii ? 

• Cele mal marl satlsfacJII mi le-a adus colaborarea cu Uvlu 
Clulel. 

O Ce a însemnat pentru tine această colaborare ? 
• Au fost doui luni de repetiJII care m-au marcat In bine 

pentru toatJ vleJa. Dupi nltte succeM de alt gen, Clulel 
a fost ca o bale de spirit. Cred el menirea lui Clulel a fost 

.1 

de a orlenta lucrurile spre ... nJi. Am fost condus de 
mina sa forte fi am slmJit că totul s-a finalizat cu o 
lzblndi de mare lmportanji pentru mine, intrucit Clulel 
nu te lasi si te lmpriftll. 

O Crezi ci talentul poate fi transmis ereditar? 
• Nu ftiu dacă neapărat talentul. PoJI mottenl anumite 

trisiturl, un fel de a fi, Talentul es1e poslbll"-tea de a te 
adapta la sltueJia scenlcl. 

O Ce iubeşti mai mult în profesiunea de actor? 
• Bucuria de a oferi ceva oamenilor, Mntlmentul el el 

pleacă de la spec:tac:ol lmbogiJIJI. 
O Existi un rol pe care ti-ai dorit foarte mult să-I joci? 
• MI-ar fi plicut si-1 pot juca pe Jlmmy Porter din Priveşte 

înapoi cu minie de O.borne. 
O Te consideri vedeti? 
• După pirerea mea, in Rominla nu existi vedete in 

adevăratul Mns al cuvintului. Vedeta lltl1e Inaccesibilă, 
are publicitate, e Intangibili. In strilnitate, publicul .. 
manlfesti zgomotos, scandind numele unei vedete, 
tocmai pentru el nu o poate atinge, nu o vede pe stradă. 
La noi existi oameni valor'ofl, foarte talentaJI, dar asta nu 
inseamni că sint vedete. Atha vreme ch poţi fi vizut la 

COZI, pe .uaaa, nu poţi fi con•lderat vedetă. 
O Ai alti pasiune în afara teatrului? 
• Muzica. Am In curs de apariJie un disc de autor, cu zece 

piese Rock anei ROII, cu versuri, muzică ti orches1reJie 
proprii. 

O Cum ti se pare teatrul rominesc în această perioadă ? 
• Pe de o parte es1e foarte bine el teatrul nu mal es1e cen

zurat, el e liber, dar am MnzaJia el evenimentele teatrale 
sint mal rare dech In anii trecuţi. După revoluţie, marile 
evenimente s-au numit Şerban ti Clulel. Este nevoie mal 
ales de o ttllnJi de a alege repertoriul teatrelor, In 
conciiJIÎie ln care teatrul are Inamici foarte mari, cum es1e 
televiziunea. Din picate, oamenii� au mari probleme 
exlstenjlale ti es1e grav că unii dintre el pot tril ti firi 
teatru. 

O Ce crezi despre spectacolele numite 'şuşe' ? 
• Ap-numltele "fute"' sint de fapt nltte spectacole firi 

regie fi care lncearcă si fie un fel de apectacole de 
varletiJI. Ele sint necesare marelui public, dar contează 
mult cal"-tea lor. Ch timp atlf8le arati oribil, lmpr ... rll 
aft,.azi nume ce nu sint prezente, distribuţia e un 
"ghiveci", omul care dă banii pe bilet la un astfel de 
spectacol h numette "tUfă". 

O Eşti unul dintre putinii actori de show tv. Ce perspective 
întrevezi acestui gen artistic ? 

• Ceea ce mi Ingrijoreaza Hte ci multe dintre emisiunile 
de varletiJI de acum nltte ani sint Incomparabil mal bune 
decit ceea ce M face acum. De ce ? in momentul in care 
scenaristul va scrie scenarii, regizorul va regiza, com
pozitorul va compune ti actorul va Juca, deci fiecare Iti 
va vedea de treaba lui, poate ci rezultatul va fi altul. Un 
show tv se face cu bani; lucru care in atrilnitate nu es1e 
un secret. In ceea ce mi prlvette at vrea si fac un show 
tv In care si o am parteneri doar pe Emllla, un spectacol 
susJinut doar de noi doi. Sper si fie posibil ch mal curind. 
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